
Referat af bestyrelsesmøde den 2.9.2024 i Rådstuen for 

Foreningen Sandvig. 

Tilstede var hele bestyrelsen. 

1. Tidligere referat godkendt og videresendt. 

2. Gensidig orientering. 

Flere har bemærket at arrangementerne i musikugen 

overlappede hinanden, hvor man tidligere havde tid til at 

overvære alle arrangementer hvis der var interesse. 

Lotte foreslog at ændre afholdelse af musikuge, da uge 29 er en 

meget travl uge for de erhvervsdrivende. 

Evaluering af musikuge på næste møde, hvor musikgruppen vil 

blive inviteret. 

3. Økonomi. 

Første halvår er lavet og indberettet.                                                           

           Vores sponsorer rykkes da ikke alle har indbetalt. 

           Rene skal ud og kigge på nyt regnskabssystem da regnskabet                           

           fremover skal ligge elektronisk.  

4. Samarbejde med BRK. 

Der skal rykkes for svar om Real Dania har penge til renovering på 

Strandpromenaden. 

Toilettet ved scenen er afmonteret men ikke afhentet. 

5. Arbejdsdag/nedlukning af scenen. 

Arbejdsdag er planlagt til søndag den 29.09.2024 mellem kl. 11-

13. 

Stolene skal op på scenen. Almindelig oprydning. 

Pladerne skal skrues op så scenen lukkes af. 

Det blev debatteret om vores byskilte skal have skiftet folie? 



Bykort opdateres   og evt. oprettelse af arbejdsgruppe på 

kommende GF. 

6. Ny formand/hvordan. 

Rie orienterede om flytning og hvordan man kan konstituere en 

ny formand som evt. kan vælges på næste GF. 

Rie orienterede om de opgaver der havde ligget under hende men 

oplyste også at en del kunne uddelegeres. 

Stine Flygard blev konstitueret frem til næste GF men ønsker ikke 

at fortsætte efter næste GF. Der skal findes en ny formand på 

næste GF. Bestyrelsen modtager gerne forslag hertil. 

7. Cirkusbygningen. 

Foreningen der tegner Cirkusbygningen bliver bedt om at lave 

deres egen hjemmeside, da det kun er Sandvig Foreningens 

arrangementer der bliver lagt på Sandvig siden. 

Linda orienterede om  oprettelse af Kræmmermarked i 

Cirkusbygningen. Der vil blive tale om to gange i oktober og 

november og tre gange julemarked i første omgang. Hvis 

interessen er der vil vi senere tage op hvor ofte der vil være 

marked. I første omgang vil det være søndage fra 11-16. 

Næste møde vil blive den 7.10.2024 i Rådstuen. 

 

Referent: Linda Metzsch.                          

 

 


